
ПРОТОКОЛ № 6

засідання постійної комісії обласної ради з питань 
промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури

від 10 листопада 2016 року м. Кропивницький

Склад комісії – 5 осіб

Присутні (5):
голова постійної комісії: Мірошниченко О.С.
заступник голови постійної комісії: Ігнатенко В.В.
секретар постійної комісії: Музичук В.В.
члени постійної комісії: Кожемяченко А.Г. 

Цапюк О.Г.

У роботі постійної комісії взяли участь:
керуючий справами обалсної ради Тимофієва Н.Г.

На  початку  засідання  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
промисловості, підприємництва та розвитку інфраструктури були присутні троє
членів комісії з п'яти (Кожемяченко А.Г. І Цапюк О.Г — запізнилися). Кворум,
необхідний для прийняття рішень є.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  внесення  змін  і  доповнень  до  програми  економічного  і  соціального
розвитку Кіровоградської області на 2016 рік.
Інформує: Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту  економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про Положення щодо порядку надання матеріальної допомоги громадянам на
лікування, вирішення соціально-побутових проблем тощо.
Інформує:  Тимофієва Наталія Григорівна – керуючий справами виконавчого
апарату обласної ради

3. Про внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради.
Інформує:  Тимофієва Наталія Григорівна – керуючий справами виконавчого
апарату обласної ради

4. Про  програму  підтримки  місцевих  органів  виконавчої  влади  з  питань
реалізації ними делегованих і владних повноважень у Кіровоградській області
на 2016-2018 роки.
Інформує: Шеремет Сергій Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
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5. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року № 16
"Про обласний бюджет на 2016 рік".
Інформує: Шеремет Сергій  Вікторович –  директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про стан фінансування будівництва, реконструкції та ремонту доріг в області.
Інформують: Довжук Ольга  Василівна –  директор департаменту житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації
Корнюша Олександр Петрович – директор департаменту інфраструктури та
промисловості Кіровоградської обласної державної адміністрації
Запрошені: Гришин  Вячеслав  Віталійович -  заступник  начальника  Служби
автомобільних  доріг  у  Кіровоградській  області  з  експлуатаційного  утримання
доріг; Руднік Андрій Ярославович — директор ДП "Кіровоградський облавтодор"

7. Про  погодження  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
2016 рік у новій редакції.
Інформує: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор обласного комунального
виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград” 

8. Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період 2016/ 2017 року.
Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

9. Про погодження клопотання Державної служби геології та надр України щодо
продажу на аукціоні  спеціального дозволу на  користування надрами з метою
видобування  бурого  вугілля  Миронівського  родовища  Костянтинівського
вуглерозрізу (ділянки “Костянтинівська”, “Березівська”).
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

10. Про погодження клопотання КП “Новомиргородські муніципальні інженерні
мережі”  щодо  надання  спеціального  дозволу на  користування  ділянкою надр
підземних питних вод Новомиргородського родовища.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

11. Про  погодження  клопотання  ТОВ  “Світловодський  маслосирзавод”  щодо
надання  спеціального  дозволу  на  користування  ділянкою  надр  водозабору
підземних вод.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
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12. Про  звернення  до  Верховної  Ради  України  стосовно  внесення  змін  до
Бюджетного кодексу України щодо справедливого розподілу рентної плати за
користування надрами.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації
13. Про звернення  до  Кабінету Міністрів  України  стосовно  внесення  змін  до
Переліків корисних копалин загальнодержавного та місцевого значення.
Інформує: Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Голосували: “за” - 3.
Інших пропозицій щодо формування порядку денного від членів постійної

комісії не надійшло. 

ХІД ЗАСІДАННЯ

1. Слухали  інформацію  Рахуби  Ніни  Афанасіївни  –  директора
департаменту  економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  щодо  внесення  змін  і  доповнень  до  програми
економічного і соціального розвитку Кіровоградської області на 2016 рік.

В  обговоренні  взяли  участь  Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
ІгнатенкоВ.В.

Голосували: “за” - 3 особи (одноголосно).
Вирішили  : Прийняти рішення № 58 (додається).

Надалі у засіданні постійної комісії обласної ради з питань промисловості,
підприємництва та розвитку інфраструктури  брали участь Кожемяченко А.Г. і
Цапюк О.Г.

2. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни –  керуючого
справами  виконавчого  апарату  Кіровоградської  обласної  ради про  Положення
щодо  порядку  надання  матеріальної  допомоги  громадянам  на  лікування,
вирішення соціально-побутових проблем тощо

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 59 (додається).

3. Слухали  інформацію  Тимофієвої  Наталії  Григорівни –  керуючого
справами виконавчого апарату Кіровоградської обласної ради про внесення змін
до Регламенту Кіровоградської обласної ради

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 60 (додається).
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4. Слухали  інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича  —  директора
департаменту фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації щодо
програми підтримки місцевих органів виконавчої влади з питань реалізації ними
делегованих  і  владних  повноважень  у  Кіровоградській  області  на  2016-
2018 роки.

В  обговоренні  взяли  участь Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
ІгнатенкоВ.В., Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 61 (додається).

5. Слухали  інформацію  Шеремета  Сергія  Вікторовича  —  директора
департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації
стосовно внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року № 16
“Про обласний бюджет на 2016 рік”.

В  обговоренні  взяли  участь Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
ІгнатенкоВ.В., Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 62 (додається).

6. Слухали  інформації  Довжук Ольги Василівни – директора департаменту
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  і  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації про стан фінансування будівництва, реконструкції та ремонту доріг
в області.

В  обговоренні  взяли  участь Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
ІгнатенкоВ.В., Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Під  час  обговорення  даного  питання  Руднік  Андрій  Ярославович  —
директор  ДП  "Кіровоградський  облавтодор"  звернувся  до  постійної  комісії  з
проханням збільшити фінансування для створення достатнього резерву паливно-
мастильних  матеріалів  для  запобігання,  ліквідації  надзвичайних  ситуацій
техногенного і природного характеру.

За результатами обговорення голова постійної  комісії  Мірошниченко О.С.
запропонував:

рекомендувати сесії обласної ради внести зміни до проекту рішення обласної
ради  “Про  стан  фінансування  будівництва,  реконструкції  та  ремонту  доріг  в
області”, виклавши пункт 2  у наступній редакції:

“2. Рекомендувати обласній державній адміністрації: 
внести зміни до переліку автомобільних доріг в області в частині зміни

назв доріг відповідно до зміни назв населених пунктів згідно із Законом України
“Про засудження  комуністичного  та  націонал-соціалістичного,  (нацистського)
тоталітарних режимів в Україні та заборону пропаганди їхньої символіки”;
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опрацювати  разом  із  Службою  автомобільних  доріг  у  Кіровоградській
області,  районними  державними  адміністраціями  і  міськвиконкомами  питання
щодо  створення  достатнього  резерву  паливно-мастильних  матеріалів  для
запобігання,  ліквідації  надзвичайних  ситуацій  техногенного  і  природного
характеру та їх наслідків.”.

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 63 (додається).

7. Слухали  інформацію Ілика Романа Ігоровича – генерального директора
обласного комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”  щодо
погодження інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2016 рік у
новій редакції.

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 64 (додається).

8. Слухали  інформацію  Довжук  Ольги  Василівни  –  директора
департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації  про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального
господарства та соціальної сфери області до роботи в осінньо-зимовий період
2016/2017 року.

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 65 (додається).

9. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації  про погодження клопотання Державної служби геології
та  надр  України  щодо  продажу  на  аукціоні  спеціального  дозволу  на
користування  надрами  з  метою  видобування  бурого  вугілля  Миронівського
родовища  Костянтинівського  вуглерозрізу  (ділянки  “Костянтинівська”,
“Березівська”).

В  обговоренні  взяли  участь Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
ІгнатенкоВ.В., Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Голосували: “за” - 5 осіб (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 66 (додається).

Надалі  заступник  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
промисловості,  підприємництва  та  розвитку  інфраструктури  Ігнатенко  В.В.
залишив засідання у виробничих справах.

10. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації про  погодження  клопотання  КП  “Новомиргородські
муніципальні  інженерні  мережі”  щодо  надання  спеціального  дозволу  на
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користування  ділянкою  надр  підземних  питних  вод  Новомиргородського
родовища.

В  обговоренні  взяли  участь Мірошниченко  О.С.,  Музичук  В.В.,
Кожемяченко А.Г., Цапюк О.Г.

Голосували: “за” - 4 особи (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 67 (додається).

11. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації про  погодження  клопотання  ТОВ  “Світловодський
маслосирзавод” щодо надання спеціального дозволу на користування ділянкою
надр водозабору підземних вод.

Голосували: “за” - 4 особи (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 68 (додається).

12. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної  адміністрації про  звернення  до  Верховної  Ради  України  стосовно
внесення змін до Бюджетного кодексу України щодо справедливого розподілу
рентної плати за користування надрами.

Голосували: “за” - 4 особи (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 69 (додається).

13. Слухали  інформацію  Корнюші  Олександра  Петровича  –  директора
департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації про звернення до Кабінету Міністрів України стосовно
внесення змін до Переліків корисних копалин загальнодержавного та місцевого
значення.

Голосували: “за” - 4 особи (одноголосно).
Вирішили: Прийняти рішення № 70 (додається).

Голова постійної комісії О.Мірошниченко

Секретар постійної комісії В.Музичук


